

DISTRIKTSRÅDSMÖTE

Tid 2018-06-12, kl 17³⁰-20⁰⁰

Plats Svensk Handel, Drottninggatan 56, 411 07 Göteborg

Närvarande:

Hans Olov Jönsson (DG)	Jerry Brattåsen (DGN/AG)
Ulla Andersson (IPDG)	Conny Leinstedt (AG)
Christer Liljenberg (DGE)	Margareta Carlsson Lundin (AG)
Jeanette Gynning (DS)	Irene Josefsson (AG)
Lars Setterberg (DSM)	Stefan Ericson (Lagrådet)
Ulf Andersson (Webmaster/bitr. DITS)	Mikael Burman (inkommande DSM)
Eva Persson (RU)	Anna-Carin Dettner (PR)
Christer Wecke (DITS)	Linnea Lundblad (Rotarct)

1. Mötet öppnas av Hans Olov Jönsson (DG).
2. Godkännande av dagordning utan förändringar.
3. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

4. KORTA RAPPORTER:

DG Hans Olov Jönsson

Hans Olov redogör för vad som hänt sedan föregående möte;

- PDG Lunch på Jungman Jansson, Önnered
- Kungälv har haft 70-års jubileum och Marieholm 30-års jubileum
- Distrikts golf på Partille golfbana
- SRS Vårmöte
- TRF kommittémöte
- Finanskommittémöte

Under året har nyckelorden varit Hållbarhet, Samarbete och Attraktiva.

Distriktet är stabilt när det gäller antal klubbar och medlemmar.

Hans Olov har under året uppmanat till att "Ha kul!"

IPDG Ulla Andreasson

- Ulla har arrangerat ett IDPG-möte under tre dagar i Uddevalla och på Orust. Sju guvernörer + 5 respektive deltog. Nästa års träff hålls i Örebro.
- Låda med kuvert lämnas till Christer.
- Ulla undrar över arkiveringen. Hon kollar med Marianne Dester Hultgren.

DGE Christer Liljenberg

- Vårmöte med SRS, 10 guvernörer, Christer L är ordförande.
Kraft ska läggas i distrikten, inget bråk inom SRS.
- Christer ska ha ett möte med Kent Westerberg.
- Christer har haft möte med Jerry, DGN och Ulla-Britt, DGNN

DGN Jerry Brattåsen

- Alla DGN kommer att träffas i Kalmar innan nästa SRS.
- DGN från Uppsala har hoppat av.
- Under 2019-2020 kommer DG värdskapet delas på 3 klubbar, Ale sköter golfen, Trollhättan konferensen och resterande sköts av Alingsås.

DS Jeanette Gynning

- Inget att meddela

DSM Lars Setterberg

- Följer budget.
- Reseräkningar ska vara inskickade senast 30/6.
- Allt ska vara färdigt och skickas in till RI senast 30/7
- TRF medel, 95663 kr inkom i marj.
- 40000 kr har gått till End polio now
- 4-5 klubbar har fått bidrag

TRF

Vänersborg har ej använt sitt bidrag från förra året och kommer att returnera pengarna till TRF. Orsaken till att pengarna inte använts är att det var oroligt i Kenya där projektet drivs.

RU Eva Persson

- Vi har haft 7 studenter här under året varav en redan åkt hem, och 7 utresta ungdomar där 2 av dem har brutit utbytesåret.
- Nästa år har vi 5 ettårsutbyten, 2 sommarutbyten och 1 undom på läger.
- Sommarutbytt behöver tydliggöras att det är familjerna som är ansvarar för resa och boende mm.
- Viktigt att det finns kontaktpersoner i ALLA klubbar.
- Under våren har det varit 2 informationsträffar för utresande, föräldrar och kontaktpersoner
- Göteborgshelgen var lyckad. Både inbounds och nya utresande var med. Besök på bl.a Triumfglass, Liseberg och Paddan.
- Första aktiviteten i höst blir Introduktionslägret där Eva kommer att ha sammaupplägg som förra året.
- 22/9 blir det Kulturkrocksträff
- Rotex vill ha bättre språkkunskaper
- Distriktet måste ha certifiering, Eva + Christer ordnar detta.
- Eva överlämnar ett standar från distrikt 1911 (Ungern) till Hans Olov.

DITS Christer Wecke

- Det har varit mycket fokus på GDPR under senaste året vilket har varit nödvändigt. Ett stort ansvar ligger på klubbarna, de äger GDPR-ansvaret.
- Det finns ingen budget till utveckling av ClubAdmin.
- Det har varit stora problem i SRS
- Rotarct tas bort från ClubAdmin i D2360, finns endast med på Rotary.org

PR, Anna-Carin Dettner / Web, Ulf Andersson

- Nya hemsidan är uppe, www.rotary.se
- Det ska finnas länk till Rotaract på D2360
- Bokmässan; ny layout på tavlor/posters. Bygger på Rotary inspererar. Underlag finns på hemsidan. Marianne Dester Hultgren är projektledare
- Club Visioning i 2360, en AG fråga.
- Överlämning mellan Anna-Carin och Lena Liljenhed som ansvarar för PR i distriktet under 2018-2019. Anna-Carin sköter PR i hela Sverige.

Lagrådet, Stefan Ericson

- Har varit på möte i Uppsala med gamla SRS
- Informerar om att Segling På Lika Villkor – SPLV, hålls 14-17 juni för 10:e året

AG region 1, Conny Leinstedt

- Bengtsfors har problem. Det råder osämja i klubben, några vill lägga ned.
- Conny föreslår att Bengtsfors ev kan bli satellitklubb till Åmål
- Kungshamn går ev in i Uddevalla
- Conny byter klubb och går över till Lerum RK.

AG region 2, Jerry Brattåsen

- Mycket telefonförfrågningar
- Hopslagningarna i Trollhättan och Uddevalla funkar bra.
- Ljungskile fungerar inte bra
- Ale har tappat 10 medlemmar
- Man ska inte vara AG i sin egen klubb, det kan bli svårt vid konflikter
- Jerry är nöjd med sin efterträdare, Per Frykner från Trollhättan.

AG region 3, Margareta Carlsson Lundin

- Backa försvinner och går upp i Hisingen. Namnbyte till Älvstranden RK. Inga formella problem men kulturkrockar.
- Övriga klubbar utveckling som tidigare.
- Partille går framåt
- Kungälv – Club visioning?

AG region 4, Iréne Josefsson

- Lugnt i region 4.
- Lindholmen kommer ev lägga ned
- Positivt med G20 möte. Marieholm Rk samordnare tillsammans med Iréne.
- City fler medlemmar, frukostmöten på fredagar.
- Göteborg har frukostmöten sista mötet i månaden förövrigt hålls lunchmöten
- Klubbarna mår bra

AG region 5, Ulla-Britt Andreasson (information genom Hans Olof)

- Har haft möte – feedback på PETS. Ett stort plus var att Rubie Einarsson var med och informerade.
- Hopslagning mellan Borås Södra och Östra, proceduren är påbörjad. Jerry orolig att det går för fort och att klubbarna bör länkas samman under året.

AG region 6, Marie-Louise Simann

- Inget att rapportera

Rotarct – Linnea Lundblad

- Rotaract Poseidon har haft årsmöte, Linnea vald till President. Klubben har 12 medlemmar, hoppas på 5 nya.
- Klubben jagar ny lokal som är billigare
- Vill ha in fler studenter
- Önskar från D2360 ledarskapsprogram och mentorskap som kan locka fler medlemmar.
- Nordact 26-27 oktober beräknas ha ca 150 deltagare. Det blir föreläsningar, workshops, mässa för distriktet/klubbarna, sightseeing och avslutas med stor galamiddag.

5. GVERNÖRSSKIFTE

- Programmet klart, 50-60 deltagare

6. BOK & BIBLIOTEKSMÄSSAN

- Bidrag från SRS?
- Ny monter, nya trycksaker, aktiviteter i montern
- Samtal, Quiz , monitor med rotaryfilmer.
- Vattnet är tillbaka
- Saknar TV monitor, Anna-Carin kollar med Öckerö RK om man kan få låna deras.
- Monterplats kostar 30000 kr
- Skattmästaren skickat 8000 kr + 10000 kr

7. ÖVRIGA FRÅGOR

- Anna-Carin undrar hur mycket som finns kvar i PR-budgeten.
- Budgeten ligger på 10000 kr och kvar finns 6616 kr.
- 6400 kr finns kvar på RU's budget och kan betala då betala för ungdomsutbytets posters / material

8. NÄSTA MÖTE

- Torsdag 23/8, kl 18 i Lerum

9. MÖTET AVSLUTAS

Jeanette Gynning
Distriktssekreterare